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SOCIĀLO LIETU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 15. 

 

2024.gada 8.oktobrī 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Inese Jēkabsone. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Viktorija Baire.  

Izpilddirektores vietnieks Jolants Austrups. 

Pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Īpašumu pārvaldes Nekustamā īpašuma speciāliste Liesma Gorelova. 

Ķekavas sociālā dienesta vadītāja Agnese Mence-Katkeviča. 

PA “Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” direktors Māris Barons. 

   

 

Darba kārtība 

1. Par vienošanās slēgšanu ar Valsts izglītības attīstības aģentūru;  

2. Par telpas Gaismas ielā 19 k-8, Ķekavā, Ķekavas novadā, LV-2123, bezatlīdzības 

lietošanas līguma pagarināšanu;  

3. Par īres līguma pagarināšanu kvalificētam speciālistam, A.G..  

 

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
 

Inese Jēkabsone atklāj komitejas sēdi. 

 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Inese Jēkabsone. Viņa piedāvā izslēgt no darba kārtības jautājumu 

“Par Ķekavas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības programmas 2024. – 

2027.gadam apstiprināšanu”, jo saņēmusi tādu ierosinājumu no Agneses Mences-Katkevičas. 

Agnese Mence-Karkeviča stāsta, ka šo dokumentu izstrādājā Bērnu tiesību aizsardzības grupa,  

tāpēc būtu vēlams, lai viņi arī virza šo jautājumu, diemžēl, grupas vadītāja un arī viņas 

vietnieks ir apslimuši. Mence-Katkeviča lūdz jautājumu atlikt līdz viņi būs izveseļojušies. 

Jēkabsone piekrīt, ka jautājums jāatliek, jo viņa arī pamanījusi nepilnības. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

No darba kārtības izslēgt jautājumu – “Par Ķekavas novada pašvaldības Bērnu tiesību 

aizsardzības programmas 2024. – 2027.gadam apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikums atbalstīts, darba kārtību sakārto atbilstoši tam un sēdes vadītāja aicina 

apstiprināt koriģēto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 8.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Par vienošanās slēgšanu ar Valsts izglītības attīstības aģentūru 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:03:18) 

Par jautājumu ziņo Agnese Mence-Katkeviča – ir sagatavots lēmuma projekts par vienošanās 

slēgšanu ar Valsts izglītības attīstības aģentūru par datu sniegšanu no datu bāzes SOPA, kuru 

administrē Sociālais dienests. Pašvaldības nolikums nosaka, ka lēmumu par publisko līgumu 

slēgšanu pieņem dome, tāpēc sagatavots attiecīgs lēmuma projekts. Saskaņā ar Ministru 

kabineta noteikumiem trūcīgas vai maznodrošinātas personas statusu nosaka Sociālais 

dienests, tāpēc nepieciešams šāda vienošanās, saskaņā ar kuru Sociālais dienests sniegs ziņas 

par attiecīga statusa piešķiršanu konkrētai personai, jo tad šīm personām piešķir dažādus 

atvieglojumus apmācību saņemšanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par vienošanās slēgšanu ar Valsts izglītības attīstības aģentūru”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 



 

 

 

2. Par telpas Gaismas ielā 19 k-8, Ķekavā, Ķekavas novadā, LV-2123, bezatlīdzības 

lietošanas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:07:55) 

Par jautājumu ziņo Māris Barons – saņemts iesniegums no juridiskas personas par telpu 

bezatlīdzības līguma pagarināšanu pagraba telpām, kurās viņi sniedz bērniem un jauniešiem 

attīstošus pakalpojumus. Ar savu iesniegumu uzņēmējs ir nokavējies, jo līguma termiņš beidzas 

šodien, bet lēmumu dome pieņems tikai nākamnedēļ.  

Jautājumu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Jānis Zvaigzne, Inese Jēkabsone, Māris Barons. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par telpas Gaismas ielā 19 k-8, Ķekavā, Ķekavas novadā, LV-2123, bezatlīdzības 

lietošanas līguma pagarināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

 

3. Par īres līguma pagarināšanu kvalificētam speciālistam, A.G. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:13:28) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – saņemts iesniegums no pedagoģes ar lūgumu pagarināt 

īres līgumu, kurš noslēgts  2018.gadā.  Attiecīgi speciālists  turpina darba attiecības ar Baložu 

vidusskolu, īres un komunālo maksājumu parādu nav, tāpēc nav šķēršļu līguma pagarināšanai. 

Jēkabsone aicina līdz domes sēdei pievienot materiāliem darba līgumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par īres līguma pagarināšanu kvalificētam speciālistam, A.G.”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

 

 



 

 

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.09:31 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Inese Jēkabsone 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


